
STYRELSENS FÖRVALTNINGSBERÄTTELSE FÖR 2023 

Som vanligt har detta år gått fort. 2023 har varit något mindre bra mot 2022. Vid årsskiftet 2023/2024 

hade vi disponibelt på bankkontot 27 484 kr på kortkontot, 52 486 kr på föreningskontot och 12 183 

kr på sparkontot, dvs ca 92 000 kr. Som ses ovan har vi under 2023 startat ytterligare ett konto kallat 

Föreningskonto där vi sätter över pengar från kortkontot. Detta konto (även sparkontot) har en mycket 

högre ränta och vi minskar även risken för att bli av med pengar om kortet skulle bli t.ex. skimmat eller 

stulet.  

Utöver det som finns på banken finns även tillgångar i form av 2 pallar lerduvor för ca 22 000 kr samt 

ammunition för ca 1 700 kr. Markan är som vanligt en bra tillgång till föreningen och under 2023 

hamnar markan med en vinst på strax under 7 000 kr.  

Priset för ammunitionen har hållit sig på höga nivåer under 2023. Även lerduvorna ökade en del i pris 

och inköpet i juni 2023 hamnade på strax under ca 45 000 kr. Vi köper fortfarande miljölerduvor. 

Mobiltelefonkostnaden uppgick till 1 980 kr för 2023, samma som för 2022. Styrelsen har dock valt att 

nu avsluta mobilabonnemanget då det står oanvänt under året. Under 2022 hamnade elkostnaden för 

året på strax under 13 000 kr och för 2023 hamnade vi på strax under 12 000 kr.  

Under året gjordes några mindre underhåll, bl.a. ett nytt relä till fasankastaren och en ny mikrofon till 

trappen för en kostnad på ca 2 000 kr. Gräsklipparen behövde lite omvårdnad och nya remmar köptes 

in för ca 2 000 kr. Vi köpte in grus för att laga vägen för 3 200 kr. Ett tak har även byggts över jägarduvan 

för en kostnad på ca 1 500 kr.  

Under året har vi haft 2 företagsevent. Ramlösa trädgårdservice som gav en intäkt på 2 900kr och 

Aimpoint som gav oss en intäkt på 5 500 kr. Vi har även lyckats med både klubbmästerskap och 

Julsmällen vilket resulterade med en intäkt på ca 4 700 kr.  

Andra lite större kostnader som vi haft över året är revisorn för 2022 som kostar oss ca 5 000 kr, denna 

kostnad har vi tagit bort då vi nu har två interna revisorer. Miljöavgifterna kan vi inte göra mycket åt, 

dessa ligger på ca 6 000 kr/år. Även kostnaden för containrarna är stor, vi hamnar på strax under 10 000 

kr för dessa och vi i styrelsen har nu bestämt att vi även ska försöka minska ner denna kostnad.  

  

Liksom förra året kommer vi fortsätta kämpa och försöka att hålla oss flytande. Vi ska undvika att göra 

större investeringar men självklart ska det som behövs åtgärdas ordnas och de problem som upp-

kommer lösas. Ännu finns möjlighet att Miljöförbundet kommer att kräva vattenprov och markprover 

för att utesluta förekomst av bly.  

 

De fasta kostnaderna skulle behöva betalas med inkommande medlemsavgifter. Dessvärre är vi fort-

farande i samma sits som under 2022 att medlemsavgifterna inte täcker de fasta kostnaderna. Vi bör 

därför se över möjligheten att höja medlemsavgiften ytterligare. Skulle vi kunna komma i gång mer 

med företagsevent och liknande? Lovskyttena är populära och önskan finns från styrelsen att fler kan 

intressera sig i detta, så vi kanske kan utöka och därmed få in fler intresserade ungdomar in i 

föreningen.  

Har ni fler idéer? Alla förslag är välkomna så att vi kan fortsätta driva denna fantastiska förening vidare. 

Hur ska vi göra för att få en bättre ekonomi? Vad kan vi göra för att få fler att engagera sig mer?  
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